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Onderwerp          : Verslag Bestuursvergadering  
Datum            : 21 februari 2017, Basisschool Op Weg 
Deelnemers              : Linda Janssen, Mariette Hermens, Bianca Kramer, Ed van Rens, Lenneke Vermeulen  
Afwezig : Karin Adriaanse, Patrick Scholten 
Bezoekers : Yvonne Dassen (Team)  
Voorzitter           : Linda Janssen 
Volgend overleg       : 18 april 2017 
 
 
Agenda  

1. Opening en vaststelling van agenda 
 
2. Notulen OV 23 januari  

Mariëtte past verslag aan, is goedgekeurd en plaatst het op de website. 
 
3. Nieuws en mededelingen:  

Terugkoppeling infoavond nieuwe kleuters 6 februari  
Aanlooproute verliep enigszins stroef. Na overleg met Yvonne is het uiteindelijk snel opgelost 
waardoor Linda als vz  haar presentatie heeft kunnen geven voor ouders van nieuwe kleuters. Linda  
was erg te spreken over het enthousiasme en de interesse die werd getoond voor de school.  
MR:  
Geen nieuws 
Directie: 
- Op 3 april zal de school een inspectiebezoek ontvangen. De voorbereidingen zijn hiervoor in volle 
gang. Zowel ouders, kinderen als leerkrachten en directie worden hiervoor benaderd om input te 
geven.  
- Heuglijk nieuws, komend schooljaar zullen er opnieuw 7 groepen worden samengesteld.  
Denktank: 
Geen nieuws 
 

4. Groepsouders  
Geen nieuws te melden.  
 

5. Werkgroepen 
- Kerst: Vanuit de wg is er meermalen gevraagd om geld over te maken i.v.m. gemaakte kosten. Dit 
verliep niet helemaal soepel. Linda zal dit met de penningmeester opnemen.  
- Na goed overleg met alle betreffende partijen is besloten om de Samen op Weg Dag niet door te 
laten gaan. Er was onder ouders geen animo om deel te nemen in de wg. Hiermee is er 600 euro 
vrijgevallen. Hoe gaan we dit bedrag besteden? Het budget dat gelabeld is aan groep 8 leerlingen,       
€ 87,  wordt beschikbaar gesteld voor het kamp (26 leerlingen x € 3,34). Daarnaast is het voorstel 
vanuit bestuur is om materialen op het thema Techniek aan te schaffen. Yvonne inventariseert ideeën 
vanuit leraren. Volgende vergadering komt dit terug.    
- Sportdag werkgroep is geïnformeerd over het incidenteel aanvullen van het budget. Zij komen met 
een plan en financiële onderbouwing. De wg start met de voorbereiding in mei.  
- de Sinterklaas evaluatie volgt, Sanne schrijft.  
- Carnaval loopt goed.  
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- Opstart wg Media: contact geweest met Bram en Braamt, hebben het plan gekregen van Bianca. Er 
lijkt niet veel vooruitgang te bespeuren. Ed neemt het nogmaals met de mannen op hoe ze hiermee 
verder willen gaan.  
- Koningsspelen, Francien trekt de kar in nauw contact met Bianca.  
- Schoolreis: er is afgeweken van het programma, we gaan na goed overleg niet naar Irrland maar 
naar Duinoord in Helvoirt. De Onderbouw gaat naar Clown Kwibus in Groesbeek 
 
Financiën 
Geen nieuws te melden wegens afwezigheid van Patrick. Linda zal Patrick benaderen om te vernemen 
hoe de inning van de contributie verloopt.  
 

6. Werving bestuursleden  
Er volgt een brainstormsessie met de vraag wie we persoonlijk kunnen gaan benaderen. Er is namelijk 
geen reactie gekomen vanuit ouders na de oproep in het Rammetje. Er worden een aantal mensen 
persoonlijk benaderd. Het zou mooi zijn als ze 18 april al kunnen aansluiten.  

 
7. Communicatie 23 feb en 9 maart 

Bianca schrijft stukje voor Rammetje waarin wordt aangegeven dat we de Samen op Weg dag niet 
zullen door laten gaan i.v.m. uitblijven van aanmeldingen werkgroepouders.  
 

8. Punten voor terugkoppeling naar de MR en Denktank 
Conceptverslag wordt gemaild en besproken met Esther door Linda.  

 
9.  Rondvraag 

Mededeling vanuit Yvonne:  de werkgroep schoolplein heeft een doorstart gemaakt met drie nieuwe 
leden. De wg zamelt geld in door o.a. een sponsorloop te gaan  organiseren op 11 april as.  Bij slecht 
weer is er de mogelijkheid om uit te wijken naar de gymzaal.  Anke Wijsmuller coördineert de 
activiteiten. School De Biezenkamp en de Kion worden benaderd om ervaringen uit te wisselen m.b.t. 
de inrichting van de speelplaats.  In het komende Rammetje zal Anke hierover nadere informatie 
verstrekken.   
 
Lenneke: Wat is de stand inzake de kennismaking van de OV van De Biezenkamp? Linda geeft aan dat 
ze de vz heeft gesproken en hij t.z.t. data waarop we elkaar kunnen treffen.  
 
Mariette: Wat is de procedure die we vanuit de OV volgen wanneer er een externe commerciele 
activiteit op school wordt georganiseerd, bv typecursus, blokfluitles, dansworkshop ed. Concreet gaat 
het nu hier om de typecursus. Yvonne wil dit graag faciliteren maar is hier niet verantwoordelijk voor. 
Het is dan ook een initiatief van één ouder geweest. Voorstel wordt als volgt: ouder laten evalueren 
of men  tevreden is, zo ja dan kan er een nieuwsbrief via Wendy worden verstuurd om bekendheid te 
geven aan de vervolg typecursus. Mariette zal dit verder coördineren naar Wendy en het instituut.  
 

10. Sluiting 22.00  
 


